

Long-time residents and newcomers alike relish the quiet, simple life on the small island of Wilby. As the community prepares for its annual festival, the townsfolk all play a part in a scandal that threatens the town's very foundations. Daniel MacIvor's film stars a veritable who's who of Canadian acting talent: Maury Chaykin, Paul Gross, Sandra Oh, James Allodi, Ellen Page, Callum Keith Rennie and Rebecca Jenkins.

Tant les résidents de longue date que les nouveaux-venus apprécient leur vie simple et tranquille sur l'île de Wilby. Alors que la petite communauté prépare son festival annuel, les citoyens sont tous touchés par un scandale qui menace les fondations mêmes du village. La distribution est un véritable bottin des meilleurs acteurs canadiens, avec Maury Chaykin, Paul Gross, Sandra Oh, James Allodi, Ellen Page, Callum Keith Rennie et Rebecca Jenkins dans ce film de Daniel MacIvor.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER: da da kamera pictures Inc., 401 Richmond Street West, Suite 358, Toronto ON M5V 3A8 Canada. T (416) 593-8680 F (416) 596-1504 ddkpictures@ca.inter.net